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او در واکنش به خبر خرید سهام دیجی کالا توسط همراه اول گفته اگر اپراتورهای تلفن همراه پولی دارند باید نخست به توسعه

شبکه اختصاص دهند.

«عیسی زارعپور»، وزیر ارتباطات اعلام کرد؛ 

«عیسی زارعپور»، وزیر ارتباطات در حاشیه جلسه هیئت دولت درخصوص وضعیت اینترنت کشور در سال ۱۴۰۳ اظهار داشت:

سرعت اینترنت کشور نسبت به سال گذشته، ۵۰ درصد افزایش خواهد یافت.

به گزارش اسپادانا خبر، وزیر ارتباطات گفت:

«در سال جاری قرار است سرعت اینترنت نسبت به سال گذشته ۵۰ درصد افزایش داشته باشد. داشبوردی دراینخصوص
اختصاص داده شده است که مردم میتوانند آن را رصد کنند. در این داشبورد میانگین سرعت اینترنت کشور در اپراتورهای

همراه بهصورت ماهانه گزارش داده میشود.»

او در راستای برنامه توسعه افزود:

«برنامه توسعه از یکایک اپراتورها گرفته شده و درحال اجرای کار است تا بتوانند ارتباطات پرسرعتتر و با کیفیتتری را برای
مردم فراهم کنند.»

عیسی زارعپور گفت:

سیاست ما در وزارت ارتباطات این است که اولویت اپراتورها توسعه شبکه باشد. اگر اپراتورهای تلفن همراه پولی دارند باید
نخست به این بخش (توسعه شبکه) اختصاص دهند.

وی افزود:

من نه خریدارم نه فروشنده که بخواهم خرید دیجیکالا از سوی همراه اول را تأیید یا تکذیب کنم.

زارع پور تاکید کرد:

انشاءالله امسال مانند سال گذشته مسیر هوشمندسازی دولت را دنبال خواهیم کرد؛ در حال حاضر ۷۰ درصد خدمات دولت از
طریق پنجره هوشمند دولت به مردم ارائه میشود.

وی با بیان اینکه ماهوارههای متعددی در ساخت داریم و ماهوارههایی آماده پرتاب داریم گفت:

سعی میکنیم ماهوارههای سنجشی متعددی را داشته باشیم یعنی چند ماهواره تصویربرداری در فضای کشور داشته باشیم.
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[1] وزارت ارتباطاتبرچسب ها: 
[2] فضای مجازی

[3] دولت
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